
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Seniorerna Kvarnen 6 mars 2023. 

Lokal: Livbojen 

Närvarande: Inger Edling, Anders Kinch, Anita Andersson, Jan Henriksson, Jan Gunnarsson, Håkan 

Söderberg och Yvonne Werneman. 

 

§14. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger Edling förklarade mötet öppnat. 

§15. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§16. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

§17. Ekonomi. 

Ingen större förändring i ekonomin. Kassör Jan Henriksson gav oss en kort rapport. 

§18. Nästa månadsmöte. 

Vi håller vårt nästa månadsmöte den 13 mars. Allt är under kontroll inför mötet. 

§19. Information om bedrägerier mot äldre. 

Vid vårt månadsmöte i april kommer Jan Henriksson att informera om bedrägerier mot äldre. 

§20. Medlemmar. 

Medlemsansvarige Håkan Söderberg informerade om medlemmar som ej betalt sin medlemsavgift 

och vi diskuterade hur vi skall hantera detta. 

§21. Informationsmöte för nya medlemmar. 

Vi skall ha ett informationsmöte för nya medlemmar den 29 mars klocka 14.00 på Livbojen, då vi 

under trevlig samvaro berättar om vad vi gör i föreningen. 

§22. Vårfesten 24 mars. 

Allt är under kontroll inför vårfesten.  

§23. Rabatten på Hemköp. 

Vi skall informera våra medlemmar på nästa månadsmöte, om att det är viktigt att uppvisa ett giltigt 

medlemskort när vi handlar på torsdagar på Hemköp. D.v.s. ett medlemskort som gäller 2023. 

§24. Medicinföreläsningen. 

Den 28 februari hölls en föreläsning om mediciner i biblioteket i Halmstad. Vår ordförande Inger 

Edling, som bevistade föreläsningen, gav oss en rapport. Det är viktigt att vi har kontroll på de 

mediciner vi får utskrivna. Får vi nya mediciner kanske de gamla inte behövs etc. Vi måste våga fråga 

våra läkare. 25% av alla över 75 år har fler än 10 mediciner. Ju fler mediciner vi har desto större är 

risken för biverkningar. 

 



§25. Folkhälsoveckan 8-12 maj. 

Det kommer att finnas program på förbundets hemsida. Vi hoppas kunna begära pengar till 

arrangemang från distriktet på samma sätt som förra året. Vi diskuterade om vi skall ha något trevligt 

arrangemang - och i så fall vad?  

§26. Trafikombud. 

Vårt trafikombud, Sven Olsson, vill sluta efter bilutflykten i vår. Mats Ståhl, som skulle överta Svens 

roll som trafikombud, har nu tackat nej. Vi diskuterade behovet av trafikombud och konstaterade att 

vi tills vidare låter uppgiften vara vilande. 

§27. Folkhälso-och friskvårdsombud. 

Föreningen vill gärna ha en friskvårdsansvarig. Vi jobbar vidare med att försöka få någon intresserad. 

§28. Distriktets kontakt. 

Vår kontakt på distriktet, Rita Eweson, är inbjuden till vårt månadsmöte 17 april, då hon presenterar 

sig för föreningen berättar om sitt arbete i distriktet. 

§29. Övriga frågor. 

Jan Henriksson påminde om att det är tid att teckna nya tider i Haverdalshallen för gymnastiken. 

Inger Edling ansvarar för detta. 

Inger rapporterade från vår tävling ”Hjärnkoll”, som vi hade den 2 mars. 8 personer deltog och vann 

gjorde Björn Mohlin. De som kommer att representera vår förening i Vessigebro är: Björn Mohlin, 

Britta Lindgren, Håkan Söderberg och reserv Inger Hjern.  

Yvonne undrade om arkivering. Vi tar upp det på ett senare möte.  

SPF:s distriktsmästerskap i bordtennis har genomförts i Ratichallen i Harplinge. 37 personer deltog, 

både damer och herrar. Man tävlade i olika klasser beroende på ålder. 

§30. Nästa möte och kaffeansvarig.  

Vi träffas nästa gång den 11 april klockan 9.00 på Livbojen. Yvonne fixar kaffe. 

§31. Mötets avslutande. 

Inger tackade och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

……………………………………………………………..                                    ……………………………………………………………… 

          Inger Edling ordförande                                                                       Yvonne Werneman sekreterare 

 


